
Ataskaita

ŠILALĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS
JUNGTINĖ FRAKCIJA



  
Praėjo pirmieji naujos kadencijos metai. Kas nuveikta per šiuos metus?

Pristatome Jungtinės frakcijos veiklą.  
Jungtinę frakciją sudaro septyni Šilalės rajono savivaldybės tarybos

nariai: Raimundas Vaitiekus – seniūnas, Edmundas Auškalnis – seniūno
pavaduotojas, Gintas Navardauskas, Rimas Vaičikauskas, Remigijus

Jonutis, Vida Miknienė ir Viktoras Stancelis. 
Frakcija į vicemerus delegavo Igną Gužauskį, o į mero patarėjas – 

Inesą Kozlovienę. 
Frakcijos nariai dirba visuose penkiuose tarybos komitetuose, įvairiose

darbo grupėse, komisijose ir sprendžia rajonui aktualius klausimus.
Sulaukiame daugybės gyventojų paklausimų. Tenka nemažai laiko

praleisti aiškinantis situaciją ir padedant besikreipiantiesiems. 



Raimundas
Vaitiekus

Frakcijos seniūnas

LIBERALŲ SĄJŪDIS
VISUOMENINIS JUDĖJIMAS

,,ŠILALIŠKIAI“ 



Šilalės rajono savivaldybės kolegijos narys;
Švietimo, kultūros, sporto ir teisėtvarkos
komiteto pirmininkas; 
Šilalės rajono religinių bendruomenių
rėmimo ir nekilnojamo kultūros paveldo
tvarkybos programos darbo grupės narys;
Šilalės rajono sporto paraiškų vertinimo
komisijos narys;
Kelių priežiūros ir plėtros programos lėšų
paskirstymo ir objektų parinkimo darbo
grupės narys;
Šilalės garbės piliečio vardo atrankos
komisijos narys.



Edmundas Auškalnis
DEMOKRATŲ SĄJUNGA ,,VARDAN LIETUVOS“

Finansų, investicijų ir verslo komiteto pirmininko
pavaduotojas;

Kelių priežiūros ir plėtros programos lėšų
paskirstymo ir objektų parinkimo darbo grupės
narys;

Šilalės rajono savivaldybės Asmens su negalia
gerovės komisijos pirmininkas;

Šilalės rajono savivaldybės želdynų ir želdinių
apsaugos, priežiūros ir tvarkymo komisijos narys.

FRAKCIJOS SENIŪNO
PAVADUOTOJAS



Gintas Navardauskas
LIBERALŲ SĄJŪDIS

Kaimo, aplinkosaugos ir komunalinio ūkio
reikalų komiteto narys;

Šilalės rajono savivaldybės Antikorupcijos
komisijos pirmininko pavaduotojas.

VISUOMENINIS JUDĖJIMAS ,,ŠILALIŠKIAI“



Rimas Vaičikauskas
LIBERALŲ SĄJŪDIS

Finansų, investicijų ir verslo komiteto narys;

Kontrolės komiteto narys; 

Šilalės rajono kaimo plėtros rėmimo programos
2021–2023 metams paraiškų atrankos
komisijos narys.

VISUOMENINIS JUDĖJIMAS ,,ŠILALIŠKIAI“



Vida Miknienė
DEMOKRATŲ SĄJUNGA ,,VARDAN LIETUVOS“

Sveikatos apsaugos ir socialinių reikalų
komiteto pirmininko pavaduotoja; 

Etninės kultūros plėtros programos
įgyvendinimo komisijos pirmininkė;

 Šilalės rajono savivaldybės tarybos Etikos
komisijos narė;

Sveikatos apsaugos programos įgyvendinimo
komisijos narė;

,,Auksinės gilės“ komisijos narė.



Remigijus Jonutis
Švietimo, kultūros, sporto ir teisėtvarkos komiteto narys;
Sveikatos apsaugos ir socialinių reikalų komiteto narys; 
Šilalės rajono savivaldybės jaunimo reikalų tarybos
narys; 
Šilalės rajono savivaldybės Jaunimo politikos 2023–2025
metų plėtros programos atrankos komisijos narys;
Eismo saugumo komisijos narys;
Šilalės rajono savivaldybės teritorijoje veikiančių
nevyriausybinių organizacijų rėmimo ir bendruomeninių
organizacijų dalinio veiklos išlaidų kompensavimo
atrankos komisijos narys;
Šilalės miesto vietos veiklos grupės steigėjas ir valdybos
narys;
,,Kuriame Europą su vietos savivalda” narys;
Privatizavimo komisijos pirmininkas.

ŠILALĖS CENTRISTAI



R. Jonučio veikla
Sunkiausias ir

daugiausiai
diskusijų kėlęs 

klausimas –
Sveikatos centro

steigimas.

Sferinių veidrodžių įrengimas
blogai matomose ir

pavojingose vietose pagal
gyventojų

argumentuotus prašymus.
Daug klausimų svarstyta dėl

greičio ribojimo ženklų ir
krovininių automobilių eismo

ribojimo ženklų įrengimo
Šilalės rajone.

Sutikau finansuoti Jaunimo
vasaros akademijos 2023 m.

reprezentacines išlaidas
(marškinėlius).

Prioritetinis klausimas – dėl
pasiūlymo teikimo 2024 m.

savivaldybės biudžetui skirti
didesnį finansavimą Jaunimo

politikos įgyvendinimo
programai (Nr. 14).

Inicijuota Šilalės rajono darželių
apklausa dėl poreikio skirtingoms

poilsio formoms – ne tik miegas
jų ugdytiniams. Sukūriau apklausos
anketą ir pagal surinktus duomenis

bei įvykusią diskusiją su
darželiais nuspręsta laikinai formuoti
nemiegančių vaikų grupę ,,Žiogelyje”. 

,,Pietų miego reforma” judėjimui
sukūriau domeno ir internetinės

svetainės pavadinimą 
poilsisdarzelyje.lt
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Vertintos bendruomeninių
organizacijų dalinio veiklos

išlaidų kompensavimo
paraiškos. 

Vertintos Šilalės rajono
teritorijoje veikiančių

nevyriausybinių organizacijų
plėtros programos

paraiškos.
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Patvirtinta Šilalės miesto
2023–2029 metų vietos

plėtros strategija.
Laukiamas Vidaus reikalų

ministerijos Europos
Sąjungos investicijų ir

tarptautinių programų
departamento vertinimas ir

finansavimas mūsų
pateiktai strategijai.

Dalyvavimas
interne-
tiniuose

seminaruose.
Susitikimas
 su Europos
parlamento
atstovais.
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Kuriame Europą su vietos savivalda
Dalyvavimas internetiniuose seminaruose.

 

Susitikimas su Europos 
parlamento atstovais.



Viktoras Stancelis
ŠILALĖS CENTRISTAI

Šilalės rajono savivaldybės kolegijos narys;

Kaimo, aplinkosaugos ir komunalinio ūkio
reikalų komiteto pirmininkas;

Šilalės rajono savivaldybės tarybos Etikos
komisijos narys.



Pateiktas, išdiskutuotas ir priimtas sprendimas
dėl poilsio, nebūtinai miego, ikimokyklinio

ugdymo grupėse. 
Ne visi vaikai užmiega pietų miego, todėl 

siūloma, kad jiems nereikėtų gulėti ir laukti, 
kol kiti vaikai išmiegos. Jie būtų nuvedami į kitą

grupę, kur galėtų užsiimti įvairia veikla.

FRAKCIJOS VEIKLA



Švietimo, kultūros, sporto ir teisėtvarkos komiteto išvažiuojamasis
posėdis. Komiteto nariai vyko į Šilalės lopšelį-darželį ,,Žiogelis”.
 Vyko diskusija apie vaikų poilsį. Vieningai sutarta, kad nuo spalio 1 d. iki
gruodžio 31 d. bus sudaryta eksperimentinė nemiegančių vaikų grupė. Su
tokiais vaikais bus užsiimama ramia veikla. Tikslas –  pažiūrėti, koks bus
poreikis (ir ar toks poreikis tikrai yra). Gavus teigiamus rezultatus,
nemiegančių vaikų grupė bus formuojama ir po naujųjų metų.



PRITARĖME
Pritarėme pirmokų

krepšeliui – mokiniai gaus
mokyklinius rinkinius. 

Tai – nepamainoma pagalba
visiems rajono pirmokų

tėvams pasirengti naujiems
mokslo metams.



PRITARĖME
 Pritarėme slaugos lovų kainos padidinimui

Šilalės rajono ligoninėje, bet išklausę
direktoriaus 2023 m. ataskaitą, sužinojome,
kad ligoninė gavo virš 383 tūkst. Eur pelno ir 
130 tūkst. Eur paramos iš rajono savivaldybės
bei gaus virš 2,2 mln. Eur investicijų, susijusių

su sveikatos reforma (kartu su Laukuvos
ambulatorija), todėl tarsimės su tarybos

nariais ir sieksime sumažinti šias pakeltas
slaugos kainas.



PRITARĖME
  Pritarėme kelių priežiūros ir

traktorių įsigijimui seniūnijoms.
Mūsų nuomone, technikos įsigijimą

reikia tęsti, siekiant įdarbinti
techniką ne tik žiemą sniegui valyti,

bet ir kitais metų laikais.



PRITARĖME
Pritarėme leisti prekiauti silpnaisiais
alkoholiniais gėrimais Šilalės miesto

šventės metu, nes buvusi rajono
valdžia nekreipė dėmesio į sprendimą

drausti prekybą ir dalyje miesto
šventės renginių, vykstančių Šilalės
pušyne, prekiauti buvo leidžiama. 

Nuspręsta neapgaudinėti nei savęs,
nei žmonių ir leisti prekybą.



PRITARĖME
Pritarėme, kad Savivaldybė

prisidėtų prie vaikų pramogų
zonos Šilalės sporto ir laisvalaikio

komplekse įsigijimo ir šis
pastatas būtų geriau įveiklintas

teikiant daugiau paslaugų.



... kad vykdant Šilalės sporto ir
laisvalaikio salės statybos darbus buvo
pakeistas projektas ir vietoj boulingo
įrengtas viešbutis (administracinės

patalpos). Šiuo metu šios patalpos tuščios. 

TENKA APGAILESTAUTI...



...dėl Šilalės miesto bendrojo plano. Šiuo klausimu frakcijos
nuomonė išsiskyrė, bet šiandien jau galime pasakyti, kad kol
nebus patvirtintas rajono bendrasis planas, dalis gyventojų ir
verslininkų yra palikti mažiausiai metus be galimybės plėstis,
statyti. Būtų buvę geriausia, kad šie planai būtų rengiami ir

tvirtinami kartu, taip išvengiant tokių beprasmiškų situacijų,
kuomet gyventojai paliekami likimo valiai ir nepaliekama jokios

galimybės naujoms gyvenamojo ploto ir verslo statyboms.

DAUG DISKUSIJŲ KILO...



Jau daugelis ir pamiršo, kad
savivaldybės durys buvo uždarytos

ir patekti pas norimą darbuotoją
buvo sudarytos papildomos kliūtys. 

Jos pašalintos labai paprastai,
tiesiog atrakinus duris – praėjusią

kadenciją tai buvo neįmanoma.



 Visose seniūnijose nustatytas vienodas
gatvių apšvietimo laikas.

Seniūnai, bendruomenių pirmininkai ir
seniūnaičiai gali gatvių apšvietimo laiką

koreguoti bendru sutarimu.

KELTAS KLAUSIMAS IŠSPRĘSTAS...



Jau antri metai Šilalės miesto kapinėse
niekaip neatsiranda kolumbariumas.

Viskas būtų buvę paprasčiau, jei valdininkai
nebūtų užsigeidę daryti techninio projekto

kolumbariumo statybai, o parengę
specifikaciją ir tiesiog nupirkę bei pastatę jį,
nes vieta yra numatyta kapinių projekte su

pelenų išbarstymo kalva.

TENKA APGAILESTAUTI...



Pilietinė akcija
 

„Milijonas vaistinėlių 
Ukrainai“



SUTEIKTA PAGALBA ŠEIMAI...
Juodainiuose gyvenančiai šeimai,

kurioje auga vaikas su negalia, o mama
serga onkologine liga, atvestas apie
200 m vandentiekio tinklas, įrengtas

įvadas. Šeima vandenį maistui
naudodavo iš melioracijos griovio

(nešdavo kibirais).



Šilalės bočių 30-mečiui -
pasodinta 30 ąžuolų. 



UAB ,,Danrima”
Šilalei

padovanojo 
labai gražią

Kalėdų pašto
dėžutę. 



Pritariame ir pritarsime teisingiems ir
perspektyviems sprendimams. Teiksime sprendimus

 ir pasiūlymus, kurie yra būtini mūsų rajonui ir jo
žmonėms. Neišsižadame duotų pažadų rajono

gyventojams. Esame visada pasiryžę išklausyti ir
pasistengsime padėti visais rūpimais klausimais. 

Laukiame pastabų ir pasiūlymų iš bet kurio rajono
gyventojo.

    



Ačiū už dėmesį!


